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Møtereferat 

31.08.2021 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 31.08.2021 hjemme hos Thorbjørn. 

Til stede 

Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Thomas Gundersen, Grethe 

Sandsmark, Mike Tony Bråten, Sverre Hamre og Kåre Peder Rasmushaugen. 

Ikke til stede 

Lillian Holden og Erling Brekke 

Godkjenning av innkalling 

Ingen kommentarer til innkallingen. Sakslisten er: 1.Film fremvisning, 2. Rådyrjakt 

for kvinner, 3. Status Jakt/januar jakt, 4. Valgkomiteen status, 5. Milepæler 2022, 6. 

Frister for årsmøtesaker, 6. Eventuelt. 

Sak 32/21 Film fremvisning 

- Det vil bli litt informasjon fra veterinær Linn Iren Særen om hennes nye 

klinikk. (dersom hun får tid) 

- Ny våpenforskrift og forvirringer vil bli informert litt om av Thorbjørn. 

- Litt informasjon fra Utlånsbua fra Thorbjørn. 

- Litt informasjon fra Haglegruppa og investeringer som er gjort av Sverre 

Hamre. 

- Litt informasjon fra hundegruppa om aktiviteter. 

Sak 33/21 Rådyrjakt for kvinner 

- Eventuelle utgifter blir utbetalt ved innlevering av kvitteringer og kto.nr. til 

Tor. 

-  Totalt sett var det suksess. Litt frafall av deltakere, men alt i alt må dette 

gjentas. Ingen felte dyr. 

- Planlegger aktiviteter for neste sesong, og er i dialog med Anne Mette 

Kirkemo fra fylket. 

Sak 34/21 Status Jakt/januar jakt 

-  Det er ikke skutt mer enn 4 elg til nå og 1 hjort til nå. 

- Forskuddet til grunneierlaget på 4000 per dyr. Grunneierlaget har ikke opplyst 

om mva til grunneierlaget, som ikke er betalt. Viktig å huske på ved 

innbetaling seinere år. 

- Forsøke å få til revejakt i desember/januar. Sverre foreslår uke 2 etter nyttår.  
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Sak 35/21 Valgkomiteen status 

- Valgkomiteen hadde til 01.11.21 med å jobbe med kandidater. Det har vært 

litt hektisk frem til nå. Dette prioriteres fremover, og deadline til styret er 

innen neste styremøte i desember. Sverre, Grethe og Mike Tony i 

Valgkomiteen. 

Sak 36/21 Milepæler 2022 

- Gruppene har tidligere hatt løselige mål. Til årsmøte er det ønskelig å 

informere fra gruppene på tydlige mål for de enkelte gruppene, som de skal 

jobbe med i løpet av året og oppsummeres ved neste årsmøte. 

Sak 37/21 Frister for årsmøtesaker 

- Frist for saker fra de forskjellige gruppene til årsmøtet blir som tidligere i 

januar, men dette diskuteres nærmere på neste styremøte. 

Sak 31/21 Eventuelt 

- Det er mulig jaktkortregler bør revideres, slik at det kan bli mulig for 

medlemmer av foreningen å kunne kjøpe helgekort/weekendkort eller 

dagskort etter at alle årskortene er solgt ut. Dette må tas opp igjen senere som 

en egen sak og gjennomgås grundig. 

- Hundegruppa og sekretær jobber med å ta opp igjen å søke om å få disponere 

ett område til øving for kultur og ringtrening m.m. Sjekker med 

markedsplassen i første omgang. 

- Kasserer hadde ikke mye nytt, kun ett weekendkort som er solgt, og innkjøp 

av nettbrett til riflebanen pluss noen småtterier ut over dette. 

- Veiskiltene til banen er på plass og montert opp av Ole Christian Espeset. 

Meget bra arbeid og flotte skilt! 

- Haglegruppa har blitt tildelt midler av Sparebankstiftelsen Hallingdal og skal 

samtidig opprette en «spleis» slik at medlemmer og andre interessenter kan 

bidra videre i prosjektet sitt. Det følger med noen klausuler på midlene av 

tilbyder, som må følges opp i etterkant av dette. Frist for gjennomføring av 

prosjektet fra tilbyder er ut 2022. 

- Hyttegruppa: Todalshytta er leid ut 10 -12 desember. Ove og Thomas tar en 

kikk på el-opplegget på hytta og fikser opp litt lys og lademuligheter m.m. 

Bytte til LED pærer og slikt er en mulighet og sette opp en utelampe. 

- Foreningen har fått tilbud om ved som ligger i terrenget dersom vi ønsker 

dette. Dette fordeler vi ansvar for å skaffe til veie etter hvert, og veden kan 

fraktes til Todalshytta. 

- Leder jakt har viktig informasjon som må ut til medlemmene, og hvordan 

løses dette utenom sosiale medier? Forslag om utsendelse via epost til 

medlemmene. Thorbjørn ordner en tekst som sendes ut som korrekturleses av 

Ove og Kåre P. 

- Office 365 ordne med «Pro Bono» løsning levert av Microsoft. Thorbjørn, 

Ove og Lillian ser på dette. 
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- Sekretær informerte om de siste ukers «Phishing» angrep på NJFF og deres 

lokalforeninger, der kasserer har blitt kontaktet av det som ser ut som leder i 

forening med faktura som må betales. Sekretær forklarte hvordan dette har 

blitt muliggjort på grunn av de nye nettsidene til NJFF, og at alle som får 

slike eposter dobbeltsjekker med påståtte avsender direkte om dette er reelt 

eller ikke. Vi har en noe foroverlent sekretær hva nettvett angår, som forutså 

dette tidlig i fasen med omleggingen av nettsidene, og gjorde enkle tiltak for å 

redusere sjansene for at vår forening blir utsatt for det samme. Viktig å sjekke 

alle eposter som kan være mistenkelige! 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.06 av møteleder Thorbjørn.  

Referert av: Ove Corneliussen 

 


